
 
Zápisnica 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 13. marca  2013  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 7  

 
 

1. Otvorenie  
 

     Rokovanie 18. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
Mgr. Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je prítomné v nadpolovičnej väčšine a  
je uznášajúce schopné.  
     Za overovateľov zápisnice určil poslancov Karola Szabóa a Igora Jambora.   
Za zapisovateľku určil p. Helenu Fajčíkovú. 
     Oboznámil poslancov s programom schôdze. Navrhol, aby body 13,14 a 15 
boli posunuté nakoniec, nakoľko poslanec M. Vanovský nie je prítomný a tieto 
otázky sú dosť závažné.  Dal hlasovať o predloženom programe:   
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti:0 
Zdržal sa: 0 

                     
2. Správa o plnení uznesení OcZ 
 

     K tomuto bodu programu starosta uviedol, že úlohy sú plnené priebežne. 
 

3. Interpelácia poslancov OcZ 
 

     Poslanec L. Kontráš dal návrh na prerokovanie bodov 13., 14., 15. na iný 
termín, nakoľko ide o dosť vážne témy. Starosta poznamenal, že uvedený 
návrh mal predložiť pred odsúhlasením programu.  
 

4. Správa o činnosti TJ Horné Semerovce 
 
Správu o TJ Horné Semerovce zastupiteľstvu predložil predseda TJ Attila     

Revóczi. V správe poznamenal, že futbalové družstvo sa dostalo do druhej 
triedy. Výhliadky do budúcnosti sú neisté, preto sa k nim teraz nebude 
vyjadrovať. Klub má predovšetkým finančné problémy a 2500 EUR im  na 
jednu sezónu nestačí.  

Poslanec Balogh Tibor sa spýtal, koľko finančných prostriedkov dostali 
z rozpočtu obce za rok 2012. V rozpočte bolo prijatých 1000 EUR. A. Revóczi 
odpovedal, že dostali 300 EUR. Starosta poznamenal, že dostali 300 EUR 
a kosenie ihriska obec stálo 890 EUR. Starosta prisľúbil, že tohto roku tých 
1000 EUR určite dostanú.  

Poslanec Jámbor poznamenal, že TJ navrhol, aby zriadili občianske 
združenie na získanie  2% z daní, alebo by mohli zbierať aj členské.  



Poslanec Uhrín poznamenal, že podľa jeho názoru by im obec mohla dať 
do konca apríla 1000 EUR a aj futbalisti by mohli usporiadať kultúrne akcie, 
z ktorých by mohli získať nejaké finančné prostriedky a možnože na druhú 
sezónu im bude vedieť obec poskytnúť aj 2000 EUR.  

Starosta poznamenal, že aj obecné zastupiteľstvo je za to, aby v obci bol 
futbal, ale aj z ich strany očakáva aktivitu.  

Poslanci po určitej rozprave správu predsedu TJ zobrali jednohlasne na 
vedomie.  

 
5. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2012 

 
     V súlade so zákonom č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov hlavná kontrolórka predložila správu o kontrolnej 
činnosti za rok 2012. Kontrola bola vykonaná na základe plánu kontrolnej 
činnosti na rok 2012. Kontrolná činnosť bola zameraná na kontrolu cestovných 
náhrad, kontrolu dodržania zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach 
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady – 
výruby daní, kontrola pokladne a pokladničnej hotovosti, vymáhanie daní, 
kontroly plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva. Správu o výsledkoch 
kontrolnej činnosti poslanci brali jednohlasne na vedomie. Správa je priložená 
k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 1. 

 
6. Kontrola plnenia uznesení 

      
      K tomuto bodu programu hlavná kontrolórka obce predložila svoju správu 
o vykonanej kontrole plnenia uznesení. Správa je priložená k zápisnici a tvorí 
jej prílohu č. 2. Poslanci predloženú správu zobrali jednohlasne na vedomie.  
 

7. Správa audítora za rok 2011  
 

      V tomto bode účtovníčka H. Fajčíková prečítala  správu audítora 
o vykonanom finančnom audite za rok 2011. Správa je priložená k zápisnici 
a tvorí jej prílohu č. 3. Správu audítora za rok 2011 zobrali poslanci 
jednohlasne na vedomie.  
 

      8. Stanovisko k návrhu rozpočtu  
 

     V tomto bode programu hlavná kontrolórka Ing. Agnesa Tureková  
predložila Obecnému zastupiteľstvu svoje stanovisko k návrhu rozpočtu.   

       Podľa hlavnej kontrolórky návrh rozpočtu je spracovaný v súlade s platnou  
            legislatívou, preto odporučila predložený návrh rozpočtu obce schváliť.   

   Stanovisko hlavnej kontrolórky je prílohou č. 4 tejto zápisnice. Poslanci 
predložené stanovisko k návrhu rozpočtu zobrali jednohlasne na vedomie. 

 
9. Rozpočet obce na rok 2013 
 

     K tomuto bodu programu starosta uviedol, že návrh rozpočtu obce na rok 
2013 bol vyvesený dňa 27.02.2013 na internetovej stránke obce a na 
nástenke obecného úradu, aby občania a poslanci mohli svoje pripomienky 
a návrhy odovzdať na obecný úrad. K vyvesenému rozpočtu obec neobdržala 
žiadne pripomienky a pozmeňujúce návrhy.  



Rozpočet obce na rok 2013 je vypracovaný ako vyrovnaný vo výške 250831 
EUR. Je priložený k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 5. 
Nakoľko zo strany poslancov neboli žiadne dotazy, starosta dal hlasovať. Kto 
súhlasí s predloženým návrhom rozpočtu obce na rok 2013?  
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
10. Programový rozpočet 2013-2015 

 
      Na roky 2013-2015 bol vypracovaný aj programový rozpočet. Poslanci 
tento materiál obdržali elektronickou poštou. Programový rozpočet obce tvorí 
prílohu č. 6 tejto zápisnice. Starosta dal hlasovať. Kto súhlasí s návrhom 
programového rozpočtu obce na roky 2013-2015? 
        
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

11. VZN č. 2/2013 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného 
odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní žúmp na území obce 
Horné Semerovce 

 
         Návrh VZN č. 2/2013 bol vyvesený na internetovej stránke obce a na 
nástenke obecného úradu dňa 27.02.2013.  
K uvedenému návrhu prišla pripomienka k §4, kde bol doplnený odsek 4-6.  
Tento dokument je priložený k zápisnici ako príloha č. 7. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržali sa: 2 (Balogh T., Uhrin G.) 

 
12. VZN č. 1/2013 o financovaní materskej školy a školských zariadení, ktoré 

sú zriadené na území Obce Horné Semerovce 
 

                    VZN č. 1/2013 bol vyvesený na internetovej stránke obce a na nástenke  
            obecného úradu dňa 27.02.2013.  

Tento dokument je priložený k zápisnici ako príloha č. 8. 
K uvedenému VZN neprišli žiadne pripomienky zo strany občanov, ako aj zo 
strany poslancov. Starosta dal hlasovať.  
 
 Hlasovanie: 
 Za: 7 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 
 
 

 



13. Schválenie výstavby nájomných bytov formou spätnej kúpy 
 
     K tomuto bodu programu starosta uviedol, že touto otázkou sa veľa 
zaoberali spolu s poslancami. Informoval prítomných o priebehu plánov 
výstavby bytovky. Bytovka by bola postavená súkromnou firmou, ktorá by bola 
investorom tejto stavby. Po postavení bytovky, dá obec žiadosť do štátneho 
fondu rozvoja bývania a keď uspeje, môže odkúpiť bytovku od firmy. Úver zo 
ŠFRB je úročený 1%-ným úrokom. Je to veľká šanca na zveľadenie obce. 
Obyvateľstvo obce by sa omladilo. Naša obec bola strediskovou obcou, má 
dobrú občiansku vybavenosť. Sú tu lekári, pošta, obchody, MŠ, ZŠ. Keď 
nebudeme nič robiť a nepritiahneme ľudí, tak môžeme tieto vymoženosti 
stratiť.  
MUDr. Zólyomiová Mária uviedla, že ona od začiatku bola proti postaveniu 
bytovky, nakoľko obec je v zlej finančnej situácii. Ak dobre vie, obec má na 
účte 400 EUR a mám zobrať úver vo výške 400000 EUR? Nevedela sa 
rozhodnúť, tak urobila prieskum medzi obyvateľmi a každý oslovený bol proti 
výstavbe.  
Poslanec PaedDr. Balogh Tibor uviedol, že nevidí problém v postavení 
bytovky, nápad je to dobrý, ale problém je v tom, že poslanci nevideli žiadny 
rozpočet a potom na základe čoho sa majú rozhodnúť.  
Ing. Tureková, hlavná kontrolórka obce poznamenala, že úver nebude platiť 
obec z vlastných prostriedkov, ale z peňazí plynúcich od nájomníkov. V praxi 
to funguje tak, že obec musí založiť fond rozvoja bývania, kde prídu peniaze aj 
zo ŠFRB, aj od nájomníkov a z vyzbieraného nájmu sa platí úver.  
MUDr. Zólyomiová poznamenala, že čo v takom prípade, keď bytovka nebude 
plne obsadená. Keď občania nebudú mať o ňu záujem. Ing. Tureková 
poznamenala, že v tom prípade musí úver zaplatiť obec.  
Po určitej rozprave dal starosta hlasovať. Kto schvaľuje výstavbu nájomných 
bytov? 
 
Hlasovanie: 
Za: 3 (Jambor, Szabó, Vanovský) 
Proti: 3  
Zdržali sa: 1  
Nakoľko návrh neprešiel, poslanec Jambor na znak nesúhlasu odišiel zo 
zasadnutia.  

 
      14.Schválenie stavebníka 12 b.j.   
              
                  Nakoľko návrh výstavby nájomných bytov neprešiel, uvedený bod nebol  
            prerokovaný.  
 

15.Prenájom pozemku 
 

                 Nakoľko návrh výstavby nájomných bytov neprešiel, uvedený bod nebol  
            prerokovaný.  
 

 
 

      16.Pôžička obce na prevádzkové náklady vo výške 3000 € 
  



 Starosta v tomto bode programu informoval prítomných, že od   
01.04.2013 obec prijme 6 pracovníkov na protipovodňové práce. Obec im 
musí vyplatiť mzdy a odvody, potom tieto peniaze môže žiadať späť od úradu  
práce. Nakoľko obec nemá na to finančné prostriedky, musíme požiadať o  
úver v Prima banke. Úver navrhuje prijať vo výške 3000 EUR. Bude  
zabezpečený zmenkou vystavenou obcou. Za vybavenie tohto úveru musí  
obec zaplatiť 200 EUR + mesačné úroky. K čerpaniu úveru je potrebné doložiť  
výpis uznesenia obecného zastupiteľstva o schválení úveru. Starosta  
požiadal poslancov, aby vyjadrili svoj názor k tejto otázke. Nakoľko poslanci k  
tejto otázke nemali žiadne výhrady, ani dotazy, starosta dal hlasovať. Kto 
súhlasí s prijatím úveru vo výške 3000 EUR od Prima banky Slovensko, a.s.? 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
      17.Zmena dodávateľa plynu 
 
 V tomto bode programu dal starosta návrh na zmenu dodávateľa plynu. 

Bol tu jeden projekt od ZSE – „Rodinný futbal“ a zhodou okolností zľavu na  
dodávku energie vyhral starostov tím. Starosta túto výhru chcel darovať 
obci, ale to môže len v prípade, ak zmení dodávateľa plynu. Starosta  
informoval poslancov o cenovej ponuke od troch dodávateľov plynu. Ceny  
sú približne rovnaké u všetkých troch dodávateľov.  
Starosta dal hlasovať. Kto je za to, aby dodávateľom plynu pre obec bola 
firma Slovak Energy? 
 
Hlasovanie: 
Za: 0 
Proti: 6 
Zdržali sa: 0 
 
 Starosta dal hlasovať, kto je za to, aby dodávateľom plynu zostala firma 
SPP?  
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 

      18.Žiadosť o príspevok na činnosť CVČ v Leviciach 
            
                 K tomuto  bodu programu starosta uviedol, že podľa novely zákona o  
            financovaní škôl a školských zariadení na záujmové krúžky dostanú peniaze 
            obce na dieťa vo veku od päť do 15 rokov podľa trvalého pobytu a nie centrá         
            voľného času, ako doteraz. Od mesta Levice sme obdržali výzvu  
            o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 50 € na 1 žiaka, ktorý  
            v Leviciach navštevuje centrum voľného času. Starosta dal návrh uvedenej  
            výzve vyhovieť. Nakoľko poslanci nemali žiadne pripomienky , starosta dal  
            hlasovať: kto súhlasí s poskytnutím príspevku 50 € pre CVČ v Leviciach? 



 
            Hlasovanie: 
          Za: 6 
          Proti: 0 
          Zdržal sa: 0 
 
      19.Žiadosť o riešenie dopravnej situácie v obci 
 
                 V tomto bode starosta informoval prítomných so žiadosťou občanov  
           našej obce o riešenie stavu na cestnej komunikácii E -77, predovšetkým na  
           rýchlu jazdu kamiónov. Starosta poznamenal, že žiadosť bola postúpená na  
           Obvodný úrad pre cestnú dopravu a pozemné komunikácie v Leviciach  na  
           riešenie uvedeného stavu. 
           Žiadosť o riešenie dopravnej situácie v obci poslanci zobrali jednohlasne na  
           vedomie.   
 
      20.Diskusia 
 
                V bode diskusia poslanec Szabó Karol sa opýtal starostu, či by sa cez   
            nejaký projekt nedali získať peniaze na solárny panel slúžiaci na meranie  
            rýchlosti? Starosta poznamenal, že minulý rok sme dostali 400 € , ale taký  
            panel stojí cca 2 000 €. Tento rok tiež podal projekt, dostali sme 300 €.  
            Poslanec Uhrin G. sa vrátil k téme ohľadom bytovky a uviedol, že on od  
            začiatku bol za 6 alebo 9 bj., nakoľko má obavy z toho, že 12 bj. nebude 
            obsadená. Je to veľké riziko.  
            Nakoľko sa už nikto nezapojil do diskusie, starosta prečítal uznesenia . 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

UZNESENIA 
z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce 

zo dňa 13. 03. 2013. 
 

Uznesenie č. 128/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 Správu o činnosti TJ Horné Semerovce za rok 2012  
 

 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 
 



Uznesenie č. 129/2013  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

  Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2012  
 
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 
 
 

Uznesenie č. 130/2013 
  
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

  Kontrolu plnenia uznesení  
 
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 

Uznesenie č. 131/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

  Správu audítora za rok 2011  
 
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 

Uznesenie č. 132/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Horné Semerovce  
 
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 
 

Uznesenie č. 133/2013  



 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

  Rozpočet obce na rok 2013 vo výške 257 831 €  
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 

Uznesenie č. 134/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

  Programový rozpočet na roky 2013 - 2015  
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 

Uznesenie č. 135/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 VZN č. 2/2013 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného  
             odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní žúmp na území obce  
             Horné Semerovce  
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 
Uznesenie č. 136/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

  VZN č. 1/2013 o financovaní materskej školy a školských zariadení, ktoré  
sú zriadené na území Obce Horné Semerovce  
 
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 



Uznesenie č. 137/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach neschvaľuje  

 výstavbu nájomných bytov formou spätnej kúpy na obdobie rokov 2013-  
2014 v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z.. o dotáciách na rozvoj bývania a o  
sociálnom bývaní a podanie žiadosti na obstaranie nájomných bytov z  
prostriedkov Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja a ŠFRB v  
zmysle zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o  
sociálnom bývaní.  
 

 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
 
Uznesenie č. 138/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 úver vo výške 3000 € na prevádzkové náklady a jeho zabezpečenie  
            zmenkou vystavenou obcou Horné Semerovce 
  
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 
Uznesenie č. 139/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach neschvaľuje  

  zmenu dodávateľa plynu  
 
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 
 

Uznesenie č. 140/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

  žiadosť o príspevok CVČ v Leviciach, Ul. A. Sládkoviča 2, Levice, vo výške  
             50 €.  
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 

 



Uznesenie č. 141/2013  
 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

  žiadosť občanov o riešenie dopravnej situácie v obci  
 
 
 

Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce 
 
21.Záver      
 

            
 

           Starosta obce skonštatoval, že program 18.  zasadnutia obecného    
zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.   

 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Karol Szabó  .................................... 
Igor Jambor  ......................................................... 
 
 
 
 
 
                                                                                                       


